
Rada Miejska w Kluczborku

c

Protokół nr LI/2022

LI Sesja w dniu 25 października 2022
Obrady rozpoczęto 25 października 2022 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 16:27 tego
samego dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 21 radnych.

Obecni:

l. Krzysztof Adamski
2. Stanisław Brejwo
3. EwaFelusiak
4. Radosław Jarosz
5. Janusz Kallus
6. Janusz Kędzia
7. Andrzej Konwiński
8. Joanna Kozioł
9. Zbigniew ICrajcer
10. Rafał Lasek
11. Tomasz Michalak
12. Adam Michalewski
13. Józef Mrozek
14. JanMyślecki
15. Zdzisław Pięch
16. Grażyna Popek
17. Piotr Rewienko
IS.KrzysztofRychel
19.PiotrSitnik
20. Justyna Slusarczyk
21. Marek Woj na

Ponadto w sesji udział wzięli Burmistrza Miasta Kluczborka Jarosław Kielar ,Z-ca
Bumiistrza Dariusz Morawiec, Skarbnik Gminy Piotr Lewald

l. Sprawy porządkowo-organizacyjne:
l) otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności podejmowanych uchwał,
Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej Janusz Kędzia w sesji udział
wzięło 21 radnych zatem obrady i podejmowane uchwały były prawomocne.

2) ustalenie porządku obrad,

l



l .Sprawy porządkowo-organizacyjne:

c

l) otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności podejmowanych uchwał,
2) ustalenie porządku obrad,
3) przyjęcie protokołu z sesji Nr L/22 z 28.09.2022r.
4) informacja Przewodniczącego o działaniach podejmowanych między sesjami.

2.1nterpelacje i zapytania Radnych.

3.Podjęcie uchwał:
-opinie Komisji

l) w sprawie zmiany uchwały Nr XL/600/22 Rady M^iejskiej w Kluczborku z dnia 26 stycznia
2022 r. w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu
Gminy Kluczbork;
2) w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej podwyższenia stawek czynszu w mieszkaniowym
zasobie Gminy Kluczbork;
3) w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do realizacji „Rządowego programu
ograniczania przestępczości i aspołecznych zachowań Razem bezpieczniej im. Władysława
Stasiaka na lata 2022-2024";
4) w sprawie rozpatrzenia wniosku Sołectwa Biadacz o przyznanie środków w ramach
funduszu sołeckiego;
5) w sprawie nadania honorowego tytułu "Zasłużony dla Kluczborka";
6) w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości;
7) w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości;
8) w sprawie uchylenia uchwały nr L/729/22 Rady Miejskiej w Kluczborku z dnia 28
września 2022 r. w sprawie utworzenia oddziałów żłobkowych w Publicznym Przedszkolu nr
7 z Grupą Wczesnoprzedszkolną z Opieką Pielęgniarską w Kluczborku oraz nadania im
Statutu;
9) w sprawie utworzenia oddziałów żłobkowych w Publicznym Przedszkolu nr 7 z Grupą
Wczesnoprzedszkolną z Opieką Pielęgniarską w Kluczborku oraz nadania im Statutu;
10)w sprawie uchylenia uchwały nr L/730/22 w sprawie zmiany nazwy Publicznego
Przedszkola Nr 7 z Grupą Wczesnoprzedszkolną z Opieką Pielęgniarską w Kluczborku;
11 )w sprawie zmiany nazwy Publicznego Przedszkola nr 7 z Grupą Wczesnoprzedszkolną z
Opieką Pielęgniarską w Kluczborku;
12)w sprawie nadania nazwy ulicy drodze wewnętrznej w miejscowości Ligota Zamecka;
13)w sprawie zmian w budżecie po stronie dochodów i wydatków;
14)w sprawie zmiany w wieloletniej prognozie finansowej;

4.Odpowiedzi na zgłoszone w pkt.2 Interpelacje i zapytania Radnych.
5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta Kluczborka za okres między sesjami;
l) opinia Komisji Rewizyjnej;
2) dyskusja;
3) przyjęcie sprawozdania.

ó.Wolne wnioski i informacje.
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7.Zamknięcie obrad.

3) przyjęcie protokołu z sesji Nr L/22 z dnia 28.09.2022
Nikt z Radnych nie wniósł uwag do protokołu.

Głosowano w sprawie:
przyjęcie protokołu z sesji Nr L/22 z dnia 28.09.2022.

Wyniki stosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: l

c
4) informacja Przewodniczącego o działaniach podejmowanych między sesjami.

Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach między sesjami.

c

W dniu 19 października 2022 r. posiedzenie odbyła Komisja Kultury, Oświaty, Sportu
i Turystyki.
Tematem posiedzenia była analiza projektów uchwał i informacja dotycząca sytuacji
finansowej placówek oświatowo-wychowawczych w Gminie Kluczbork.
W posiedzeniu uczestniczyli Burmistrz Miasta , Z-ca Burmistrza.

W dniu 20 października 2022 r. posiedzenie odbyła Komisja ds. Wsi, Rolnictwa,
Leśnictwa, Gospodarki Żywnościowej i Ochrony Środowiska;
Tematem posiedzenia była analiza projektów uchwał
W posiedzeniu uczestniczyli Burmistrz Miasta ,Z-ca Burmistrza

W dniu 19 października 2022 r. 2022 r. posiedzenie odbyła Komisja Spraw
Obywatelskich i Socjalnych.
Tematem posiedzenia była analiza projektów uchwał i wizyta w Ośrodku Pomocy Społecznej
w Kluczborku.
W posiedzeniu uczestniczyli Burmistrz Miasta, Za- Burmistrza.

W dniu 24 października 2022 r. posiedzenie odbyła Komisja Budżetu, Rozwoju
Gospodarczego i Gospodarki Miejskiej.
Tematem posiedzenia była analiza projektów uchwał
W posiedzeniu uczestniczył Burmistrz Miasta i Skarbnik.

W dniu 21 października 2022 r. posiedzenie odbyła Komisji Rewizyjnej
Tematem posiedzenia była analiza sprawozdania z działalności Burmistrza Miasta za okres
między sesjami i kontrola -Administracji Oświaty w Kluczborku w zakresie funkcjonowania
szkół podstawowych na terenie gminy Kluczbork.
W posiedzeniu uczestniczyli Burmistrz.

Komisja Skarg nie odbyła posiedzenia.
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2. Interpelacje i zapytania Radnych

Radny Krzysztof Adamski - Interpelacja radnego w przedmiocie naprawy nawierzchni dróg w
miejscowości Borkowice.
W imieniu mieszkańców wsi Borkowice zwracam się uprzejmie z zapytaniem o termin
naprawy nawierzchni dróg w miejscowości Borkowice.
W 2021 mieszkańcy Borkowic złożyli do Burmistrza wniosek o przesunięcie kwoty 30.000 zł
z funduszu sołeckiego na rok 2022 celem zebrania większej kwoty na przeprowadzenie
naprawy nawierzchni dróg w miejscowości Borkowice. Takie też poczynione zostały
wówczas ustalenia z Naczelnikiem Wydziału Gospodarki Miejskiej. Niestety do dnia
dzisiejszego remont nie został przeprowadzony, dziury w drodze pozostały i to głębsze niż
poprzednio (poniżej aktualny stan ulic Leśnej, Lipowej, Szkolnej, Wiejskiej- zdjęcia).
Ostatnio mieszkańcy otrzymali informację, że termin prac przesuwa się na koniec
października br.
W ostatnich dniach Naczelnik Wydziału Gospodarki Miejskiej poinformowała, że robót w
tym roku nie wykonają.

3. Podjęcie uchwał:

-opinie Komisji

Komisji Spraw Obywatelskich i Socjalnych
Na posiedzeniu w dniu 19 października 2022 r. analizując materiały na sesję Komisja
pozytywnie zaopiniowała przygotowane projekty uchwał.
Przewodniczący Komisji Zdzisław Pięch
Opinia Komisji Kultury Oświaty Sportu i Turystyki
Na posiedzeniu w dniu 19 października 2022 r. analizując materiały na sesję Komisja
pozytywnie zaopiniowała przygotowane projekty uchwał.
Przewodnicząca Komisji Grażyna Popek
Opinia Komisji ds. Wsi, Rolnictwa, Leśnictwa, Gospodarki Żywnościowej i Ochrony
Środowiska
Na posiedzeniu w dniu 20 października 2022 r. analizując materiały na sesję Komisja
pozytywnie zaopiniowała przygotowane projekty uchwał.
Przewodniczący Komisji Rafał Lasek

Opinia Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i Gospodarki Miejskiej
Na posiedzeniu w dniu 24 października 2022 r. analizując materiały na sesję Komisja
pozytywnie zaopiniowała przygotowane projekty uchwał.
Przewodniczący Komisji Jan Myślecki

l) w sprawie zmiany uchwały Nr XL/600/22 Rady Miejskiej w Kluczborku z dnia 26 stycznia
2022 r. w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu
Gminy Kluczbork;

Głosowano w sprawie:
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w sprawie zmiany uchwały Nr XL/600/22 Rady Miejskiej w Kluczborku z dnia 26 stycznia
2022 r. w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu
Gminy Kluczbork;.

Wyniki słosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: l

Wyniki imienne:
ZA (20)
Krzysztof Adamski, Stanisław Brejwo, Ewa Felusiak, Radosław Jarosz, Janusz Kallus, Janusz
Kędzia, Andrzej Konwiński, Joanna Kozioł, Zbigniew Krajcer, Rafał Lasek, Tomasz
Michalak, Adam Michalewski, Józef Mrozek, Jan Myślecki, Zdzisław Pięch, Grażyna Popek,
Piotr Rewienko, Piotr Sitnik, Justyna Ślusarczyk, Marek Wojna
NIEOBECNI (l)
Krzysztof Rychel

c Uchwala nr LI/734/2022

2) w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej podwyższenia stawek czynszu w mieszkaniowym
zasobie Gminy Kluczbork;

Głosowano w sprawie:
w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej podwyższenia stawek czynszu w mieszkaniowym
zasobie Gminy Kluczbork;.

Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: l

Wyniki imienne:
ZA (20)
Krzysztof Adamski, Stanisław Brejwo, Ewa Felusiak, Radosław Jarosz, Janusz Kallus, Janusz
Kędzia, Andrzej Konwiński, Joanna Kozioł, Zbigniew Krajcer, Rafał Lasek, Tomasz
Michalak, Adam Michalewski, Józef Mrozek, Jan Myślecki, Zdzisław Pięch, Grażyna Popek,
Piotr RewiecLko, Piotr Sitnłk, Justyna Slusarczyk, Marek Wojna
NIEOBECNI (l)
Krzysztof Rychel

Uchwala nr LI/735/2022

3) w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do realizacji „Rządowego programu
ograniczania przestępczości i aspołecznych zachowań Razem bezpieczniej im. Władysława
Stasiaka na lata 2022-2024";
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Głosowano w sprawie:
w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do realizacji „Rządowego programu
ograniczania przestępczości i aspołecznych zachowań Razem bezpieczniej im. Władysława
Stasiaka na lata 2022-2024";.?•

Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: l

Wyniki imienne:
ZA (20)
Krzysztof Adamski, Stanisław Brejwo, Ewa Felusiak, Radosław Jarosz, Janusz Kalłus, Janusz
Kędzia, Andrzej Konwiński, Joanna Kozioł, Zbigniew Kraj cer, Rafał Lasek, Tomasz
Michalak, Adam Michalewski, Józef Mrozek, Jan Myślecki, Zdzisław Pięch, Grażyna Popek,
Piotr Rewienko, Piotr Sitnik, Justyna Slusarczyk, Marek Wojna
NIEOBECNI (l)
Krzysztof Rychel

Uchwala nr LI/736/2022

4) w sprawie rozpatrzenia wniosku Sołectwa Biadacz o przyznanie środków w ramach
funduszu sołeckiego;

Głosowano w sprawie:
w sprawie rozpatrzenia wniosku Sołectwa Biadacz o przyznanie środków w ramach funduszu
sołeckiego;.

Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: l

Wyniki imienne:
ZA (20)
Krzysztof Adamski, Stanisław Brejwo, Ewa Felusiak, Radosław Jarosz, Janusz Kallus, Janusz
Kędzia, Andrzej Konwiński, Joanna Kozioł, Zbigniew Kraj cer, Rafał Lasek, Tomasz
Michalak, Adam Michalewski, Józef Mrozek, Jan Myślecki, Zdzisław Pięch, Grażyna Papek,
Piotr Rewienko, Piotr Sitnik, Justyna Slusarczyk, Marek Wojna
NIEOBECNI (l)
Krzysztof Rychel

Uchwała nr LI/737/2022

5) w sprawie nadania honorowego tytułu "Zasłużony dla Kluczborka";
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Głosowano w sprawie:
w sprawie nadania honorowego tytułu "Zasłużony dla Kluczborka";.

Wyniki stosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: l

Wyniki imieime:
ZA (20)
Krzysztof Adamski, Stanisław Brejwo, Ewa Felusiak, Radosław Jarosz, Janusz Kallus, Janusz
Kędzia, Andrzej Konwiński, Joanna Kozioł, Zbigniew Krajcer, Rafał Lasek, Tomasz
Michalak, Adam Michalewski, Józef Mrozek, Jan Myślecki, Zdzisław Pięch, Grażyna Popek,
Piotr Rewienko, Piotr Sitnik, Justyna Slusarczyk, Marek Wojna
NIEOBECNI (l)
Krzysztof Rychel

Uchwała nr LI/738/2022

6) w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości;

c

Głosowano wniosek w sprawiei
Podatek od gmntu z kwoty 1.14 na kwotę 1,13.

Wyniki słosowania
ZA: 19, PRZECIW: l, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: l

Głosowano wniosekjw sprawie:
od działalności gospodarczej z 28.01 na kwotę 27.75.

Wyniki slosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: l

Głosowano w sprawie:
w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości;.

Wyniki elosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: l

Wyniki imienne:
ZA (l 8)
Krzysztof Adamski, Stanisław Brejwo, Ewa Felusiak, Radosław Jarosz, Janusz Kallus, Janusz
Kędzia, Andrzej Konwiński, Zbigniew Krajcer, Rafał Lasek, Tomasz Michalak, Adam
Michalewski, Józef Mrozek, Jan Myślecki, Zdzisław Pięch, Grażyna Popek, Piotr Sitnik,
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Justyna Slusarczyk, Marek Wojna
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Joanna Kozioł, Piotr Rewienko
NIEOBECNI (l)
Krzysztof Rychel

Uchwala nr LI/739/2022

7) w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości;

(
Głosowano w sprawie:
w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości.

Wyniki slosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: l

Wyniki imienne:
ZA (20)
Krzysztof Adamski, Stanisław Brejwo, Ewa Felusiak, Radosław Jarosz, Janusz Kallus, Janusz
Kędzia, Andrzej Konwiński, Joanna Kozioł, Zbigniew Kraj cer, Rafał Lasek, Tomasz
Michalak, Adam Michalewski, Józef Mrozek, Jan Myślecki, Zdzisław Pięch, Grażyna Popek,
Piotr Rewienko, Piotr Sitnik, Justyna Slusarczyk, Marek Wojna
NIEOBECNI (l)
Krzysztof Rychel

c
Uchwala nr LI/740/2022

8) w sprawie uchylenia uchwały nr L/729/22 Rady Miejskiej w Kluczborku z dnia 28
września 2022 r. w sprawie utworzenia oddziałów żłobkowych w Publicznym Przedszkolu nr
7 z Gmpą Wczesnoprzedszkolną z Opieką Pielęgniarską w Kluczborku oraz nadania im
Statutu;

Głosowano w sprawie:
w sprawie uchylenia uchwały nr L/729/22 Rady Miejskiej w Kluczborku z dnia 28 września
2022 r. w sprawie utworzenia oddziałów żłobkowych w Publicznym Przedszkolu m 7 z
Gmpą Wczesnoprzedszkolną z Opieką Pielęgniarską w Kluczborku oraz nadania im Statutu;.

Wyniki stosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O

Wyniki imienne:
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ZA (21)
Krzysztof Adamski, Stanisław Brejwo, Ewa Felusiak, Radosław Jarosz, Janusz Kallus, Janusz
Kędzia, Andrzej Konwiński, Joanna Kozioł, Zbigniew Krajcer, Rafał Lasek, Tomasz
Michalak, Adam Michalewski, Józef Mrozek, Jan Myślecki, Zdzisław Pięch, Grażyna Popek,
Piotr Rewienko, Krzysztof Rychel, Piotr Sitnik, Justyna Slusarczyk, Marek Wojna

Uchwala nr LI/741/2022

9) w sprawie utworzenia oddziałów żłobkowych w Publicznym Przedszkolu nr 7 z Gmpą
Wczesnoprzedszkolną z Opieką Pielęgniarską w Kluczborku oraz nadania im Statutu;

c Głosowano w sprawie:
w sprawie utworzenia oddziałów żłobkowych w Publicznym Przedszkolu nr 7 z Grupą
Wczesnoprzedszkolną z Opieką Pielęgniarską w Kluczborku oraz nadania im Statutu;.

Wyniki ełosowąnia
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O

Wyniki imienne:
ZA (21)
Krzysztof Adamski, Stanisław Brejwo, Ewa Felusiak, Radosław Jarosz, Janusz Kallus, Janusz
Kędzia, Andrzej Konwiński, Joanna Kozioł, Zbigniew Kraj cer, Rafał Lasek, Tomasz
Michalak, Adam Michalewski, Józef Mrozek, Jan Myślecki, Zdzisław Pięch, Grażyna Popek,
Piotr Rewienko, Krzysztof Rychel, Piotr Silnik, Justyna Slusarczyk, Marek Wojna

c
Uchwała nr LI/742/2022

10) w sprawie uchylenia uchwały nr L/730/22 w sprawie zmiany nazwy Publicznego
Przedszkola Nr 7 z Grupą Wczesnoprzedszkolną z Opieką Pielęgniarską w Kluczborku;

Głosowano w sprawie:
w sprawie uchylenia uchwały nr L/730/22 w sprawie zmiany nazwy Publicznego Przedszkola
Nr 7 z Gmpą Wczesnoprzedszkolną z Opieką Pielęgniarską w Kluczborku;.

Wyniki słosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O

Wyniki imienne:
ZA (21)
Krzysztof Adamski, Stanisław Brejwo, Ewa Felusiak, Radosław Jarosz, Janusz Kallus, Janusz
Kędzia, Andrzej Konwiński, Joanna Kozioł, Zbigniew Kraj cer, Rafał Lasek, Tomasz
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Michalak, Adam Michalewski, Józef Mrozek, Jan Myśłecki, Zdzisław Pięch, Grażyna Popek,
Piotr Rewienko, Krzysztof Rychel, Piotr Sitnik, Justyna Slusarczyk, Marek Wojna

Uchwala nr LI/743/2022

11) w sprawie zmiany nazwy Publicznego Przedszkola nr 7 z Grupą Wczesnoprzedszkolną z
Opieką Pielęgniarską w Kluczborku;

(

Głosowano w sprawie;
w sprawie zmiany nazwy Publicznego Przedszkola nr 7 z Grupą Wczesnoprzedszkolną z
Opieką Pielęgniarską w Kluczborku;.

Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O

Wyniki imienne:
ZA (21)
Krzysztof Adamski, Stanisław Brejwo, Ewa Felusiak, Radosław Jarosz, Janusz Kallus, Janusz
Kędzia, Andrzej Konwiński, Joanna Kozioł, Zbigniew Kraj cer, Rafał Lasek, Tomasz
Michalak, Adam Michalewski, Józef Mrozek, Jan Myślecki, Zdzisław Pięch, Grażyna Papek,
Piotr Rewienko, Krzysztof Rychel, Piotr Sitnik, Justyna Slusarczyk, Marek Wojna

Uchwała nr LI/744/2022

c
12) w sprawie nadania nazwy ulicy drodze wewnętrznej w miejscowości Ligota Zamecka;

Głosowano w sprawie:
w sprawie nadania nazwy ulicy drodze wewnętrznej w miejscowości Ligota Zamecka;.

Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O

Wyniki imienne:
ZA (21)
Krzysztof Adamski, Stanisław Brejwo, Ewa Felusiak, Radosław Jarosz, Janusz Kallus, Janusz
Kędzia, Andrzej Konwiński, Joanna Kozioł, Zbigniew Krajcer, Rafał Lasek, Tomasz
Michalak, Adam Michalewski, Józef Mrozek, Jan Myślecki, Zdzisław Pięch, Grażyna Popek,
Piotr Rewienko, Krzysztof Rychel, Piotr Sitnik, Justyna Slusarczyk, Marek Wojna

Uchwała nr LI/745/2022
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13) w sprawie zmian w budżecie po stronie dochodów i wydatków;

c

Głosowano w sprawie:
w sprawie zmian w budżecie po stronie dochodów i wydatków;.

Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O

Wyniki imienne:
ZA (21)
Krzysztof Adamski, Stanisław Brejwo, Ewa Felusiak, Radosław Jarosz, Janusz Kallus, Janusz
Kędzia, Andrzej Konwiński, Joanna Kozioł, Zbigniew Kraj cer, Rafał Lasek, Tomasz
Michalak, Adam Michalewski, Józef Mrozek, Jan Myślecki, Zdzisław Pięch, Grażyna Popek,
Piotr Rewienko, Krzysztof Rychel, Piotr Sitnik, Justyna Ślusarczyk, Marek Wojna

Uchwała nr LI/746/2022

14) w sprawie zmiany w wieloletniej prognozie finansowej;

c

Głosowano w sprawie:
w sprawie zmiany w wieloletniej prognozie finansowej;.

Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O

Wyniki imienne:
ZA (21)
Krzysztof Adamski, Stanisław Brejwo, Ewa Felusiak, Radosław Jarosz, Janusz Kałlus, Janusz
Kędzia, Andrzej Konwiński, Joanna Kozioł, Zbigniew Kraj cer, Rafał Lasek, Tomasz
Michalak, Adam Michalewski, Józef Mrozek, Jan Myślecki, Zdzisław Pięch, Grażyna Popek,
Piotr Rewienko, Krzysztof Rychel, Piotr Sitnik, Justyna Slusarczyk, Marek Wojna

Uchwała nr LI/747/2022

4. Odpowiedzi na zgłoszone w pkt.2 Interpelacje i zapytania Radnych.
Odpowiedź na interpelacje zostanie udzielona na piśmie

11



(

5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta Kluczborka za okres między sesjami;

l) opinia Komisji Rewizyjnej;

Opinia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kluczborku
do sprawozdania z działalności Burmistrza Miasta Kluczborka za okres 17.09 -10.10.2022 r.
Na posiedzeniu w dniu 21 października 2022 r. Komisja dokonała analizy sprawozdania
z działalności Burmistrza Miasta Kluczborka za okres między sesjami.

Wyjaśnień udzielił Burmistrz Miasta Kluczborka Jarosław Kielar w następujących
sprawach:

Zarządzenia
A-3 w sprawie powołania Kolegium Burmistrza ds. nagród.
A-9 w sprawie ustalenia cennika usług świadczonych przez Krytą Pływalnię w Kluczborku.
A-10 w sprawie powołania komisji przetargowej „dostawa i montaż urządzeń zabawowych

na placach zabaw w gminie Kluczbork
A-13 w sprawie powołania komisji przetargowej „odbudowa rowu w rejonie ul. Wolności

i Słowackiego w Kluczborku
A-18w sprawie zarządzenia wyborów uzupełniających do Młodzieżowej Rady Miejskiej

w Kluczborku

c

Umowy, aneksy, zlecenia, zamówienia

B-500- umowa D.Jantos sklep spożywczo-przemysłowy, T.Rudaś PHU i sklep Dorotka -
dostawa i sprzedaż art. spożywczych i chemicznych dla obywateli z Ukrainy.
B-518 - zlecenie Agencja Koncertowo-Wydawnicza ,"Karott Kommando „ -przygotowanie
i nagranie klipu promującego miasta Kluczbork.
B-528 - umowa „Kostland" układanie kostki brukowej W.Wiecha - utwardzenie działki w
Kumowie.
B-543 -umowa Wojewoda Opolski - realizacja projekt pn. „Pod biało-czerwoną „
B-553 - umowa Caritas Diecezji Opolskiej -realizacja zadania publicznego "pomoc osobom
potrzebującym".
B-557 -aneks Miejski Klub Sportowy - wsparcie zadania w zakresie tworzenia sprzyjających
wamnków rozwojowi sportu na terenie gminy Kluczbork.

D. Kontrola Urzędu Stanu Cywilnego w Kluczborku.

Po wyjaśnieniach w/w sprawozdanie przegłosowano jednogłośnie pozytywnie Krzysztof
Adamski
2) dyskusja;
nikt z Radnych nie zabrał głosu w dyskusji

3) przyjęcie sprawozdania.
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Gipsowano w sprawie:
przyjęcie sprawozdania.

Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O

(

I

6. Wolne wnioski i informacje.

Z-ca Burmistrza Dariusz Morawiec-poinformował Radnych, że postanowił zmienić pracę.
Odchodzi z Urzędu Miejskiego z końcem roku. Przechodzi do firmy mieszczącej się w
Ligocie Dolnej. Z-ca Burmistrza Dariusz Morawiec podziękował za współpracę.

Wiceprzewodniczący Piotr Sitnik - wycinka drzew (lasy droga S 11) z niepokojem patrzy na
bardzo dużą wycinkę lasu który, znajduje się w sąsiedztwie Ośrodka Wypoczynkowego w
Bąkowie. Myśląc też między innymi, że my jesteśmy właścicielem, a te kompleksy leśne są
jakby, duża atrakcją tego Ośrodka. I pozyskałem już informację bo takie najważniejsze z
planu urządzenia lasu z Nadleśnictwa Kluczbork bo ciężko mi było znaleźć w Internecie. I tak
myśląc o tych wycinkach 3 duże obszary już wycięte i będą wycinać dalej niestety. Będę
prosił jeszcze urzędników czy da się coś z tym jeszcze zrobić. Choć wiadomo, że lasami
Państwowymi i już z tym planem zagospodarowania który jest na lata 2019-2028 ciężko coś
zrobić. Ale ten duży kompleks leśny, który tam występuje, przewidziany jest do wycinki.
Natomiast taka informacja dla Państwa jeszcze, że tamtędy dodatkowo przejdzie droga sil,
która ma omijać Bartnik od strony północnej. W związku z tym ten kompleks leśny, który jest
przecięty w kierunku północ- południe, zostanie jeszcze przecięty w kiemnku wschód -
zachód. Więc właściwie w mojej ocenie zostaną tam tylko małe kwadraciki obszaru leśnego
bo tam ma być droga dwupasmowa. Nie wiem czy da się coś z tym zrobić. Będę prosił Pana
Burmistrza, żebyśmy zebrali jakieś informacje Plan zagospodarowania ,Plan urządzenia lasu
pewnie nam umożliwi jakieś działanie. Jest to dla mnie bardzo ważne ale też ważne dla
atrakcyjności Ośrodka Wypoczynkowego http://kluczbork.esesja.pl/transmisja/30623/li-sesja-
rady-miejskiej-w-kluczborku-25-pa%C5%BAdziemika-2022r.htm

Radny Piotr Rewienko - parking przy targowisku wąski wjazd i wyjazd jednokierunkowy
ruch. Wniosek był już rozpatrzony ale negatywnie z uwagi, że była to droga krajowa. Chodzi
o ul. Skłodowską i parking przy kościele MBWW. Na wysokości parkingu i targowiska jest
mocny korek parking jest zapełniony i przypuszczam, że w niedzielę również jest tam tmdny
wyjazd ze względu na wąski wjazd i wyjazd. Chodzi o to aby rozważyć możliwość i wrócić
do tych dokumentów i wprowadzić jednokierunkowy ruch czyli wjazd w jednym miejscu a na
końcu parkingu wyjazd. Bo znacznie by to ułatwiło przepływ ruchu po całym parkingu,
jak i na całej ul. Skłodowskiej na wysokości targowiska.

Radny Krzysztof Adamski - zapytał czy na dzień dzisiejszy wiemy więcej na temat
dystrybucji węgla? jak to miało być rozwiązane ?
Burmistrz Miasta Kluczborka Jarosław Kielar- nie wiemy węgiel będzie sprzedawany przez 3
punkty zajmujące się sprzedażą węgla. Ustawa jeszcze jest w Senacie będą zapewne poprawki
musimy zgłosić chęć uczestnictwa w tej sprzedaży, jeżeli będzie to ustawowo możliwe
będziemy to robić przez OPS a następnie MZOK wraz z tymi finnami.
http://kluczbork.esesia.pl/transmisia/30623/li-sesia-radv-mieiskiei-w-kluczborku-25-
pa%C5%BAdziermka-2022r.htm
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Radny Jan Myślecki -chciałem zwrócić uwagę że robiąc wjazd i wyjazd na parkingu kilka
miejsc postojowych będzie zlikwidowanych.

Radny Krzysztof Adamski zapytał o sytuację z energią elektryczna.
Burmistrz Miasta Kluczborka Jarosław Kielar - brak końcowej ustawy duże koszty sprawa
nie wyjaśniona VAT-u i rekompensat dla firm wiec przesunięto na dzień 9 listopada.
Czynimy oszczędności energii elektrycznej. http://kluczbork.ese^ja.pl/transmisja/30623/li-
sesia-radv-mieiskiei-w-kluczborku-25-pa%C5%BAdziernika-2022r.htni

(

Radny ICrzysztofAdamski - kiedy będzie znany program - częściowego oświetlenia?

Burmistrz Miasta Kluczborka Jarosław Kielar -jest to długi proces przygotowawczy w ciągu
dwóch trzech miesięcy te wyłączenia zostaną zrobione.

7. Zamknięcie obrad.
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej Janusz Kędzia
zamknął obrady sesji.

c

Przewodni
Rada Miejsk^'w.Klj

Sędzia

Przygotował(a): Bogusława Maj

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl
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